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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice:  20.11.2024 

Číslo: 04590/2024/ORRCR-57673 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

email: barbora.kovacova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

ZÁPISNICA 

 

z 12. rokovania Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 18.11.2024, na Úrade Košického 

samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 310 (2. 

poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania;  
2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie;  
3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení  

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 11/2020 o výške  

úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych služieb  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja  
4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení výšky  

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach  
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení  

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 o 

financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja  
6. IV. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024  
7. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2025 – 2027  
8. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2023 
9. Informatívna správa o hodnotení strategických dokumentov „Program hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2027 (s 

výhľadom do roku 2030)“ a „Integrovaná územná stratégia Košického kraja 2022 – 2030“  
10. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I.  

polrok 2025  
11. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2025  
12. Informácia o aktivitách KSK v oblasti cezhraničnej spolupráce.  
13. Návrhy, podnety a požiadavky;  
14. Rôzne;  
15. Záver. 
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K bodu č.1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie: Predseda komisie pán JUDr. Pandy privítal hlavného kontrolóra KSK Ing. Jozefa 

Hudáka a p. zástupkyňu riaditeľa JUDr. Ľubicu Palkovú a  prítomných členov komisie na 12. 

rokovaní komisie. 

 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 13 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Predseda komisie informoval o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, výlučne 

pre potreby zhotovenia zápisnice. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál 

na prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

Diskusia: K bodu č.1 diskusia neprebehla. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 29/2024  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce schvaľuje program 12. rokovania 

Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce. 

 

Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 13    

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

Predseda komisie skonštatoval, že program 12. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie: Predseda komisie informoval, že z posledného rokovania neboli prijaté žiadne 

požiadavky na tajomníčku komisie. V tomto bode Ing. Barbora Kováčová, vedúca odboru 

regionálneho rozvoja ospravedlnila z neúčasti tajomníčku komisie a členov komisie 

oboznámila o tom, že počas rokovania komisie bude vystupovať v zastúpení tajomníčky 

komisie. 

 

Uznesenie č. 30/2024  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce berie na vedomie kontrolu plnenia 

uznesení a požiadaviek z komisie.  

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 13    

Za: 13    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.3 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 11/2020 

o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach 
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sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja  
Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Vladimír Pauco, vedúci odboru sociálnych vecí a Ing. 

Agáta Šafraneková, vedúca referátu zariadenia, analýzy a financovania sociálnych služieb. 

 

Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla. 

 

Uznesenie č. 31/2024  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach  
Vyjadrenie: Materiál predstavila MVDr. Katarína Franková, referent pre školské zariadenia, 

Oddelenie technicko-ekonomických činností, Odbor školstva. 

 

Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla. 

 

Uznesenie č. 32/2024  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 4:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.5 

Návrh Všeobecného záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č.18/2022 

o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Mária Knutová, vedúca oddelenia, Oddelenie technicko 

– ekonomických činností, Odbor školstva. 

 

Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla. 

 

Uznesenie č. 33/2024  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 5:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 
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K bodu č.6 

IV. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 

Vyjadrenie: Materiál predstavil PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením Odboru 

financií. 

 

Diskusia: Do diskusie vstúpil pán Matoušek s otázkou týkajúcou sa zúčtovacej faktúry 

spoločnosti Veolia, konkrétne, či je táto faktúra zahrnutá v úprave rozpočtu a akým spôsobom 

bude následne uhradená. Na túto otázku odpovedal pán Cvoliga. Následne sa pán Cvoliga 

vyjadril aj k otázke pani Kovacsovej, ktorá sa zamerala na realizáciu aktivít nadväzujúcich na 

spracovaný materiál a na rušenie aktivít v kapitálových výdavkoch. 

 

Uznesenie č. 34/2024  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 6:  

Prítomní: 13     

Za: 12     Proti: 0     Zdržal sa: 1  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.7 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roku 2025 - 2027 

Vyjadrenie: Materiál predstavil PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením Odboru 

financií. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Matoušek s otázkou či návrh rozpočtu počíta aj 

s preneseným výkonom kompetencií. P. Cvoliga odpovedal, že návrh rozpočtu s týmto 

nepočíta. P. Želinský položil otázku či sa zvyšné finančné prostriedky z úpravy rozpočtu KSK 

následne prenesú do rozpočtu KSK na rok 2025. Následne p. Furik, p. Géci a p. Želinský 

otvorili otázku plánovanej reštrukturalizácie školstva a jej dopadom na rozpočet ako KSK tak 

aj jednotlivých škôl.   

 

Uznesenie č. 35/2024  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál 

prerokovať a schváliť predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 7:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

Rokovanie opustil jeden člen komisie. Komisia od tejto chvíle nebola uznášaniaschopná. 

 

K bodu č.8 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2023 
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Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Katarína Rosičová, PhD., referent pre analýzy 

štatistických údajov a rozvoj ľudských zdrojov, Odbor regionálneho rozvoja. 

 

Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla. 

 

Záver: Predseda komisie informoval prítomných, že komisia nie je uznášaniaschopná a teda 

o predmetnom bode sa nebude hlasovať. 

 

K bodu č.9 

Informatívna správa o hodnotení strategických dokumentov „Program hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2027 (s 

výhľadom do roku 2030) a „Integrovaná územná stratégia Košického kraja 2022 – 2030“ 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Katarína Rosičová, PhD., referent pre analýzy 

štatistických údajov a rozvoj ľudských zdrojov, Odbor regionálneho rozvoja. 

 

Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla. 

 

Záver: Predseda komisie informoval prítomných, že komisia nie je uznášaniaschopná a teda 

o predmetnom bode sa nebude hlasovať. 

 

K bodu č.10 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2025 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, vedúca odboru regionálneho 

rozvoja. 

 

Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla. 

 

Záver: Predseda komisie informoval prítomných, že komisia nie je uznášaniaschopná a teda 

o predmetnom bode sa nebude hlasovať. 

 

K bodu č.11 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2025 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, vedúca odboru regionálneho 

rozvoja. 

 

Diskusia: Pani Kovacsová navrhla do plánu úloh doplniť prezentáciu činnosti jednotlivých 

OOCR. Pán Matoušek navrhol naplánovať výjazdové rokovania komisie. Následne počas 

diskusie sa členovia zhodli, že výjazdové rokovania by sa mohli spojiť s prezentáciou OOCR. 

Nakoľko komisia nebola uznášaniaschopná, výjazdové rokovania spojené s prezentáciou 

OOCR boli presunuté do bodu 13 – požiadavka na tajomníka komisie. 

 

Záver: Predseda komisie informoval prítomných, že komisia nie je uznášaniaschopná a teda 

o predmetnom bode sa nebude hlasovať. 

 

K bodu č.12 

Bod z plánu úloh: Informácia o aktivitách KSK v oblasti cezhraničnej spolupráce 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Viktória Ječová, vedúca referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania, Odbor regionálneho rozvoja a Ing. Tünde Erényi, referent pre regionálny rozvoj, 

referát regionálneho rozvoja a plánovania. 
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Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla. 

 

Záver: Predseda komisie informoval prítomných, že komisia nie je uznášaniaschopná a teda 

o predmetnom bode sa nebude hlasovať. 

 

K bodu č.13 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Vyjadrenie:  Predseda komisie vyzval členov komisie o prednesenie svojich postrehov v tomto 

bode. 

 

Diskusia: Pán Akram vzniesol požiadal o zodpovedanie otázky ku koncepcii cyklodestinácie 

Spiš, konkrétne ku súčasnému stavu VO. Pani Kováčová mu odpovedala. 

Úloha 1: Požiadavka na zistenie vlastníka cesty nachádzajúcej sa v obci Ďurkovec.  

Úloha 2: Požiadavka na vypracovanie správy o aktuálnom stave geotermálneho vrtu 

v Čižaticiach. 

Úloha 3: Požiadavka na oslovenie jednotlivých OOCR vo veci plánovania výjazdových 

rokovaní komisie.  

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že rokovanie komisie je tak na konci. 

 

 

K bodu č. 14 

Rôzne 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie vyzval členov komisie o prednesenie svojich postrehov v tomto 

bode.  

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

K bodu č.15 

Záver 

 

Predseda komisie pán JUDr. Pandy konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, 

poďakoval prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

       ...................................................          .................................................... 

     Ing. Barbora Kováčová             JUDr. Peter Pandy. LL.M. 

   Poverená zastupovaním tajomníka komisie                              predseda komisie 


